
                                                                                                      
Protokół Nr XIV / 2007 

Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 28 listopada 2007 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 28 listopada br. o godzinie 16.00 zakończono o godzinie 19.15. 
 
Obrady XIV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący 
Rady Pan Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, 
przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 24 października 2007 
roku został przyjęty jednogłośnie – 19 za. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie – 19obecnych - przyjęła następujący porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1  otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między 

posiedzeniami sesji. 
7. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i realizacji zadań przez Powiatowy 

Zarząd Dróg. 
8. Przyjęcie informacji o formach i zakresie współpracy Zarządu Powiatu               

z samorządami miast i gmin Powiatu Wągrowieckiego. 
9. Analiza skarg na funkcjonowanie administracji powiatowej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/44/2007 z dnia 28 

marca 2007 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na te zadania w  2007 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia komisji ds. przeprowadzenia 
kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej  w Wągrowcu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu Współpracy Powiatu 
Wągrowieckiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami, prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2008 rok”. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia sekretarza powiatu – Pana 
Andrzeja Sebastyańskiego o obowiązku przedłożenia oświadczenia 
dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z tymi organami  w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 
31 lipca 1990 roku. 

    14. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia skarbnika powiatu – Pani       
           Danuty Królczyk o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego     
           pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z   
           tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990    
           roku. 
    15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany 

     uchwały Nr V/39/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia    
    2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007  
    rok . 

   16.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu funduszu zdrowotnego  
          z przeznaczeniem dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  
          oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wągrowiecki.  

17.Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania  
      nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez  
      powiat wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,  
      wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych  
      zastępstw na rok 2008”. 
18.Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „ Regulaminu przyznawania  
     dodatku mieszkaniowego w 2008 roku” nauczycielom szkół i 
     placówek oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki. 
19.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005  
     Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lutego r. w sprawie  
     kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i  
     placówek prowadzonych przez  powiat wągrowiecki. 
20.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII /115/2000  
     Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 września 2000 roku  
     w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego        
      i wartości jednego punktu w złotych dla pracowników  
     samorządowych zatrudnionych w jednostkach  organizacyjnych  
     jednostek samorządu terytorialnego zmienionej uchwałą nr   
    XXIX/140/2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2005  
     roku. 
21.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI /64/2007 Rady  
     Powiatu Wągrowieckiego z dnia 25 lipca 2007 w sprawie ustalenia  
     najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu  
     w złotych dla  pracowników samorządowych zatrudnionych  
     w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego. 
22.Interpelacje i zapytania. 
23.Wnioski i oświadczenia radnych. 
24.Zakończenie obrad XIV sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
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Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między 
sesjami: 

- wziął udział w uroczystości mianowania Komendanta Straży Pożarnej                
w Wągrowcu, 

- uczestniczył w otwarciu Ośrodka Sportów Konnych w Łosińcu gm.Skoki. 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XIII sesji w dniu 24 października 2007 roku 
podjęła 2 uchwały. 
  

Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji:    
 
Wydział Europejski i Rozwoju otrzymał do  realizacji:  

• Uchwałę nr XIII/73/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
24 października  2007 roku w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004                 
z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 - 2009.                    
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu 
celem zaopiniowania  oraz przesłano zainteresowanym.    

  
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XIII/74/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                 
24 października 2007 roku w sprawie zmiany Uchwały nr V/39/2007  Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. Ww. Uchwałę 
przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

 
II.  Zarząd Powiatu w okresie między 24 października a 19 listopada 2007 
roku odbył 3 posiedzenia, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się z propozycjami zadań do realizacji przez organizacje 
pozarządowe w 2008 roku. 

• Zapoznał się z wstępną informacją wydatków o dochodach i wydatkach  
jednostek budżetowych do projektu budżetu powiatu na 2008 rok. 

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski o dofinansowanie ze środków PFRON do 
likwidacji barier w komunikowaniu się. 
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• Pozytywnie rozpatrzył wnioski dyrektorów: Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 i I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu 
wyrażając zgodę na nauczanie indywidualne uczniów tych szkół. 

• Zapoznał się z projektem organizacyjnym Wielofunkcyjnej Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Wągrowcu. 

• Zarząd Powiatu za osiągnięcia w pracy zawodowej w 2007 roku przyznał 
nagrody dla dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 
dla: - Elżbiety Rożnowskiej - Dyrektora Powiatowej Biblioteki  Publicznej 
w Wągrowcu,  - Beaty Korpowskiej  - Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy  w Wągrowcu, dla – Wacława Ptaka – Dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg w Wągrowcu,  – Wiesława Pierzchlewicza – Kierownika  
Powiatowego Centrum  Pomocy Rodzinie w Wągrowcu, dla –   Gabrieli 
Markiewicz – Dyrektora Domu Pomocy  Społecznej  w Srebrnej Górze,  
dla – Janusza Moszyńskiego – Kierownika Stacji Kontroli i Obsługi 
Pojazdów Samochodowych  w Wągrowcu,  dla –Leszka Dalke – 
Powiatowego Inspektora Nadzoru  Budowlanego  w Wągrowcu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1                         
w Wągrowcu  wyrażając zgodę na opracowanie ekspertyzy technicznej dla 
celów realizowanej inwestycji pn. przebudowa i rozbudowa budynku Bursy 
z uwzględnieniem potrzeb OSW oraz na roboty dodatkowe w ramach 
realizowanej inwestycji pn. przebudowa i rozbudowa budynku Bursy                 
z uwzględnieniem potrzeb OSW. 

• Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2                        
w Wągrowcu , za wybitne osiągnięcia sportowe przyznał szkole ZSP nr 2 
Nagrodę Herbu Powiatu Wągrowieckiego. 

• Na wniosek Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu za 
szczególne osiągnięcia w pracy zawodowej przyznał Nagrody Herbu 
Powiatu Wągrowieckiego p.p.: - Marii Świerzyńskiej - Ordynatorowi 
Oddziału Wewnętrznego, - Jolancie Sobierajskiej – Pielęgniarce 
Oddziałowej Oddziału Chirurgicznego, - mgr farmacji Bożenie Szumskiej - 
Kierownikowi Apteki Szpitalnej. 

• Zapoznał się z informacją Burmistrza Miasta Wągrowca w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, teren przy                    
ul. Kościuszki. 

• Pozytywnie zaopiniował propozycje wydatkowania oszczędności 
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
2007 rok. 

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję. 
 
 
 
 
 

W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął  uchwały : 
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• W sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego na 
rzecz Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej                           
w Wągrowcu – dot. termomodernizacji. 

• W sprawie zmian budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. 
• Dwukrotnie w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu 

na 2007 rok. 
• W sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Skoki na obszarze działki o nr ewid. 33/3 
oraz na obszarze działek o nr ewid. 163/2 i 163/3 rejon ul. Wągrowieckiej. 

• W sprawie projektu budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 
• W sprawie wyrażenia pozytywnej  opinii dot. zaliczenia ulicy Rydygiera             

w Pile do kategorii drogi powiatowej. 
• W sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

wyłaniającego kandydata na stanowisko dyrektora Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Wągrowcu. 

• W sprawie zatrudnienia dyrektora Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej w Wągrowcu. 

 
Radny J.Piasecki zapytał o jakie mienie chodzi dot. nieodpłatnego przekazania do 
straży? 
 
Starosta M.Piechocki wyjaśnił , że dot. to II etapu termomodernizacji. 
 
Radny J.Piasecki poprosił o wyjaśnienie, czy uruchomienie biura WRPO                     
/ program operacyjny/  i jego wyposażenie to jednorazowy wydatek i czy  
Marszałek zwraca pieniądze na utworzone stanowiska pracy? 
 
Starosta M.Piechocki wyjaśnił, że po podpisaniu umowy Marszałek zwraca 
pieniądze na utworzone stanowiska. 
 
Radny J.Springer poprosił o uszczegółowienie informacji dot. wynajmu  
gabinetów fizjoterapii - komu i na jakich warunkach? 
 
Starosta M.Piechocki udzielił wyjaśnień, że gabinety zostały wynajęte                         
p. A.Gąsiorkowi,  na wniosek nauczyciela Zarząd przychylił się do wniosku , będą 
tam świadczone usługi bezpłatnie, ponieważ p.Gąsiorek ma podpisany kontrakt               
z NFZ. 
Wiceprzewodniczący Rady J.Sulikowski zgłosił sugestie, aby sprawdzić czy 
pracowania nie była dofinansowywana z programu środków z Ministerstwa 
Edukacji Narodowej? 
 
Starosta M.Piechocki wyjaśnił, że umowa będzie taka by nie zakłócać zajęć 
dydaktycznych. Konfliktu nie ma. 
 
Radna I.Wojewódzka -Kucz – „ mnie ucieszyła informacja, że ktoś to wynajął , że 
powstała szkoła która będzie przygotowywała do fizjoterapii. Obserwowałam              
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to i stwierdzam, że w innych powiatach są szkoły specjalistyczne, tu dobrze się 
stało i będą  osoby wykwalifikowane, co będzie  służyło ludziom naszego 
powiatu”. 
 
Radny A.Zając poprosił o przybliżenie tematu dot. wyrażenia zgody na zakup 
wykładziny do hali sportowej w ZSP w Gołańczy. 
 
Starosta M.Piechocki –„ zakup wykładziny nastąpi w ramach realizowanej 
inwestycji do odbywania uroczystości szkolnych, aby nie ograniczać możliwości 
korzystania z sali. Zarząd wyraził zgodę na zakup wykładziny na imprezy 
kulturalne”.  
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności 
Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. 
posiedzenie, na którym analizowała założenia do projektu budżetu na 2008 rok, 
opiniowała materiały na sesję. Komisja wypracowała opinie i stanowiska.  
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu               
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których 
omawiała mocne i słabe strony, w zakresie edukacji i bazy materialnej SOSW                  
i ZSP nr 2 w Wągrowcu, zapoznała się z informacją dot. promocji Powiatu 
Wągrowieckiego oraz oceniała założenia do budżetu powiatu na 2008 rok, 
opiniowała materiały na sesję i wypracowała stanowisko i opinie.  
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których zapoznała się                          
z informacją o stanie gotowości na okoliczność klęsk żywiołowych, informacja o 
funkcjonowaniu systemu reagowania kryzysowego, oceniała założenia do 
projektu budżetu na 2008 rok oraz opiniowała materiały na sesję. Komisja 
wypracowała opinie i wnioski. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1.dwuczęściowe 
posiedzenie, na którym analizowała założenia do budżetu na 2008 rok oraz 
opiniowała materiały na sesję. Komisja wypracowała opinie i wniosek.  
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Jacek Brzostowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację 
z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 
1. posiedzenie, na którym analizowała założenia do projektu budżetu na 2008 rok. 
Komisja nie wypracowała wniosków. 
 
Ad 7 
Wacław Ptak - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu przedstawił 
informację o funkcjonowaniu i realizacji zadań przez Powiatowy Zarząd Dróg               
w Wągrowcu. 
 
Na zapytania radnych p. dyrektor udzielił stosownych wyjaśnień. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Rada Powiatu przyjęła powyższą informację. Szczegółowa informacja nt. 
funkcjonowania i realizacji zadań PZD stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu 
 
Ad 8 
Radosław Kubisz - Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił 
informację o formach i zakresie współpracy zarządu powiatu z samorządami miast 
i gmin powiatu wągrowieckiego. 
 
Radny G. Owczarzak zapytał o jakość wód w jeziorach, czy rewitalizacja jezior     
w rynnie gołaniecko – wągrowieckiej będzie prowadzona? Czy może Pan 
powiedzieć coś więcej na ten temat. Jaka jest rola powiatu, czy jeziora będą 
lepszej jakości za kilka lat?  
 
R.Kubisz – „na razie mogę powiedzieć, że ze wstępnych informacji wynika,                   
iż 6. jezior w naszym powiecie jest badanych w ramach tego projektu. Pod uwagę 
należało wziąć gospodarkę ściekową. Projekt jest dość drogi. Będzie on 
współfinasowany przez Ministerstwo Środowiska ewentualnie przez WFOŚ i GW 
Na pytanie, kto będzie składał  wniosek trudno w tej chwili powiedzieć”.  
 
Radny A.Zając zapytał o liczbę studentów studiującyh w oddziale zamiejscowym 
UAM w Wągrowcu.  
 
R.Kubisz udzielił stosownej odpowiedzi. 
 
Nie było więcej zapytań 
Przewodniczący Rady podziękował za przygotowanie i przedstawienie materiału. 
Stwierdził, że są formy współpracy z samorządami i zapewne będą się jeszcze 
bardziej rozwijać. Szczegółowa informacja na w/w temat przedstawia załącznik  
nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad 9 
Elżbieta Gaertner – Kierownik Wydziału Organizacyjnego przedstawiła 
informacje o skargach na funkcjonowanie administracji powiatowej. 
 
Nie zgłoszono zapytań 
 
Powyższa informacja została przyjęta przez Radę Powiatu. Stanowi ona załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Beata Korpowska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia podziału 
środków PFRON. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania                                                                                                                                
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
podziału środków PERON głosowało: 18 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący 
się od głosu /nieobecny radny J. Sulikowski /. 
 
Uchwała NR XIV/75/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada  2007 r., stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Przewodniczący Rady- Krzysztof Migasiewicz przedstawił projekt uchwały                  
w sprawie upoważnienia komisji ds. przeprowadzenia kontroli w Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu. Skład Komisji został uzupełniony o wytypowanych 
przez Komisje Stałe Rady członków p.p. M.Marzyńskiego i S.Maciaszka. Tym 
samym Komisja liczy 6. osób. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  upoważnienia komisji ds. przeprowadzenia 
kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało: 19 - za,                      
0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu . 
Uchwała NR XIV /76/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada  2007 r., stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad 12 
Andrzej Sebastyański- Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie 
„Programu Współpracy Powiatu Wągrowieckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami, prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2008 rok”, z proponowaną zmianą zapisu do Programu 
Współpracy. 
Pkt. 9  po zmianach brzmi: 
”Z zakresu edukacji obywatelskiej i samorządowej , 
-    upowszechnianie wiedzy konsumenckiej ( wykłady sympozja itp.), 
-    współudział w organizowaniu i przeprowadzaniu olimpiad konsumenckich                 
     w szkołach ponadgimnazjalnych, 
-   organizacja cyklu spotkań, konkursów upowszechniających postawy   
     obywatelskie i samorządowe”. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie „Programu Współpracy Powiatu 
Wągrowieckiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2008 rok”, z proponowaną 
zmianą  głosowało: 19 - za,  0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu . 
Uchwała NR XIV /77/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada  2007 r., stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały              
w sprawie powiadomienia sekretarza powiatu – Pana Andrzeja Sebastyańskiego           
o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami  w okresie od dnia 22 
lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powiadomienia sekretarza powiatu – Pana 
Andrzeja Sebastyańskiego o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego 
pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi 
organami  w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku 
głosowało: 19 - za,  0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu . 
 
Uchwała NR XIV /78/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada  2007 r., stanowi załącznik  nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad 14 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały  
w sprawie powiadomienia  powiadomienia skarbnika powiatu –  Pani  Danuty 
Królczyk o obowiązku przedłożenia oświadczenia  dotyczącego pracy lub służby 
w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z  tymi organami w okresie 
od dnia 22 lipca 1944  roku do dnia 31 lipca 1990   roku.  
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powiadomienia skarbnika powiatu  – Pani 
Danuty Królczyk  o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub 
służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami  w 
okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku głosowało: 19 - za,  
0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu . 
 
Uchwała NR XIV /79/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada  2007 r., stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
Skarbnik Powiatu – Danuta Królczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr V/39/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 
2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok 
wraz z autopoprawką do projektu.  
 
Radny G. Owczarzak-  zapytał o 7.000zł   na co uwalniamy tą kwotę z rezerwy 
ogólnej? 
 
P. Skarbnik wyjaśniła, że na nagrody dla dyrektora Poradni Psychologiczno -
Pedagogicznej oraz dla dyrektora Ogniska Pracy Pozaszkolnej. 
P. Skarbnik uszczegółowiła wydatki na imprezy sportowe na które przeznaczono - 
kwotę 3200 na koniec listopada początek grudnia dotyczy zakupu pucharów dla 
zwycięzców imprez, w których powiat by współorganizatorem. 
 
Więcej Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/39/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok wraz z autopoprwaką głosowało: 19 - za, 
przeciwnych - 0, wstrzymało się od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/80/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad 16  
Karolina Krenz -  Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały  w sprawie ustalenia regulaminu funduszu zdrowotnego                
z przeznaczeniem dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których organem  prowadzącym jest Powiat Wągrowiecki.  
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia regulaminu funduszu zdrowotnego           
z przeznaczeniem dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których organem  prowadzącym jest Powiat Wągrowiecki 
głosowało: 19 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało się od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/81/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 17 
Karolina Krenz -  Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały  w sprawie  przyjęcia „Regulaminu przyznawania  nauczycielom 
szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez  powiat wągrowiecki 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2008”. 
 
Wiceprzewodniczący rady J. Sulikowski zapytał skąd pochodzą środki finansowe 
na dodatki dla nauczycieli. 
 
P.Kierownik wyjaśniła, że środki są zabezpieczone w budżetach jednostek 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania  
nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez  powiat 
wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2008” 
głosowało: 19 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało się od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/82/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad 18 
Karolina Krenz -  Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały  w sprawie przyjęcia „ Regulaminu przyznawania  dodatku 
mieszkaniowego w 2008 roku” nauczycielom szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat wągrowiecki. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „ Regulaminu przyznawania  dodatku 
mieszkaniowego w 2008 roku” nauczycielom szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat wągrowiecki głosowało: 19 - za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/83/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 19 
Karolina Krenz -  Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005  Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 28 lutego r. w sprawie kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez  powiat 
wągrowiecki. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005  Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lutego r. w sprawie kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez  
powiat wągrowiecki głosowało: 19 - za, przeciwnych - 0, wstrzymało się                     
od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/84/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 20 
Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr XXIII /115/2000 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 
września 2000 roku w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego  
i wartości jednego punktu w złotych dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego 
zmienionej uchwałą nr XXIX/140/2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 
marca 2005 roku. 
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Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII /115/2000 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 września 2000 roku w sprawie ustalenia 
najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
jednostek samorządu terytorialnego zmienionej uchwałą nr XXIX/140/2005 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2005 rok głosowało: 19 - za, 
przeciwnych - 0, wstrzymało się od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/85/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 21 
Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie  
zmiany uchwały nr XI /64/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 25 lipca 
2007 w sprawie ustalenia  najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości 
jednego punktu w złotych dla  pracowników samorządowych zatrudnionych                
w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI /64/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 25 lipca 2007 w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla  
pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
jednostek samorządu terytorialnego głosowało: 19 - za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się od głosu – 0 . 
 
Uchwała NR XIV/86/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 listopada   2007 r., stanowi załącznik  nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 22 
Radny Robert Woźniak zgłosił zapytania  dot: 
- planowanych rozwiązań usytuowania toalet miejskich w mieście Wagrowiec, 
- o zmianę organizacji ruchu przy ul. Pałuckiej w Wągrowcu, 
- wysokich opłat za pobyt dzieci w przedszkolach na terenie miasta Wągrowca, 
- czy jest sprzeczność stosowania progów ograniczających prędkość założeniami  
   polityki transportowej. 
 
Radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 
Zapytania stanowią załącznik nr 18 do protokołu. 
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Radny Grzegorz Owczarzak zgłosił zapytanie dot. prowadzonych prac 
remontowych przy ul Rogozińskiej w Skokach przy obrębie szkoły. Chodzi                 
o zabezpieczenie pasa drogowego, po którym dzieci i młodzież będzie mogła się 
bezpiecznie poruszać do chwili zakończenia prac. Obecnie teren ten stwarza 
zagrożenie. 
 
Należy to wyjaśnić. 
Radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 
Ad 23 
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz zgłosiła wniosek o umożliwienie nawiązania 
kontaktu Stowarzyszeniu „ Rehabilitacja” w Wągrowcu z zaprzyjaźnionym 
Powiatem Luneburg. 
Wniosek stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Radna zgłosiła też oświadczenie dot: funkcjonowania wtz w powiecie 
wągrowieckim. „Funkcjonują one już od 10 lat. Czy są potrzebne czy nie, to  nie 
podlega dyskusji. Jeżeli dano nam taką szansę wykorzystajmy to. Pieniądze na to  
są znaczone. Jeśli ktoś z państwa uważa, że wtz nie są potrzebne, niech się z tymi 
osobami zamieni”. Apeluję „Nie likwidujmy wtz”.  
Oświadczenie było spowodowane pismem jakie radna otrzymała z SOSW. 
 
Radny A. Zając – apelował o racjonalne rozwiązanie ruchu kołowego                          
/samochodowego/ w mieście Wągrowiec. W tej chwili miasto jest zatłoczone, 
stwarza to zagrożenie dla ruchu pieszego jak i bezpiecznego poruszania się po 
mieście. Może da się coś z tym zrobić. 
 
Radnego zaniepokoiła również ilość etatów administracyjnych w porównaniu               
z pracownikami fizycznymi zatrudnionymi w Powiatowym Zarządzie Dróg                 
w Wągrowcu. 
 
Radny J.Piasecki – „chciałbym pochwalić Zarząd Powiatu. Pochwalić za nową 
tablicę reklamową z mapą powiatu, która jest usytuowana przy Wydziale 
Komunikacji. Ale największa reklama na tej tablicy jest akurat Stacji Okręgowej 
w Margoninie. To taka uwaga” 
 
Wiceprzewodniczący Rady J.Sulikowski odniósł się do odpowiedzi udzielonej               
z ostatniej sesji rady dot. umieszczania wniosków wypracowanych przez komisje 
stałe, oświadczył iż nie jest zadowolony z odpowiedzi i może by jeszcze raz 
przemyśleć tą decyzję przez Zarząd dlatego  ponowił wniosek” 
 
Starosta M. Piechocki udzielił wyjaśnień na poszczególne zapytania i wnioski. 
Jeśli chodzi o ul. Rogozińską w Skokach to należy rozeznać  sytuacje. Po 
rozeznaniu radny otrzyma odpowiedź. 
 
Jeśli chodzi o wtz, to nie było sygnału, że nie będą finansowane. 
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Natomiast bezpieczeństwo ruchu w mieście Wągrowiec. Rada nie decyduje                   
o bezpieczeństwie na drogach wojewódzkich. Miejskie tak, co jest w zakresie  
PZD, nasuwa się sugestia, że dołączymy do tych miast gdzie powstają korki. 
Jeśli zaś chodzi o liczbę etatów w PZD, to etaty w administracji i osoby  
zatrudniane uznajemy za zasadne.  
 
Co do reklamy, za którą radny Piasecki podziękował, to była umowa. Łączymy 
dwie sytuacje, ten który to finansuje i ustawia.  
 
Umieszczanie wniosków w Kurierze Powiatowym, jest to niezasadne bo już 
niektóre są rozpatrzone i umieszczanie ich w Kurierze po czasie też były by 
nieaktualne, a Kurier był by nieciekawy. Proszę o dyskusję na ten temat musimy 
rozmawiać. 
 
Starosta M. Piechocki przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych.  
 
Radny A. Zając poinformował, że nie jest zadowolony z odpowiedzi dot. 
zapytania o obiekty wielkopowierzchniowe. 
  
Radny J.Springer - „chciałbym się odnieść do wypowiedzi radnego Zająca                      
i Starosty dot. ruchu samochodowego w Wągrowcu, może rozwiązaniem była by 
obwodnica, bo skoro Rada nie może ingerować to interweniujmy w instytucjach 
wyżej. Apeluję, aby widzieć problem  i słać wnioski żeby oni widzieli, że źle się 
dzieje”. 
 
Starosta M.Piechocki – „każdy obywatel który taką sytuację zauważy może to 
zgłosić. Proszę państwa nie poradzimy sobie z sytuacją samochodów, których 
przybywa. Cieszy mnie bardzo, że radny J.Springer mówi o obwodnicy. 
 
Co do polemiki z radnym Zającem, powiem tak „urzędnikowi nie wolno być 
stronniczym i nie będę stronniczy jako urzędnik. Nie będę wspierał kupców i nie 
będę składał  obietnic bo Pan mnie pochwali, a supermarkety mnie nie pochwalą. 
Nie wolno nam tego powiedzieć. My jako urzędnicy nie możemy tego robić.  
Rozmawiałem z p. dyrektorem, co jest dobre dla szkoły w miarę tych przepisów, 
które ma na podstawie dokumentów, które zostały złożone budowa tej drogi miała 
być łącząca ul. Kcyńską z os. Wschód”. 
 
Radny J. Springer „wyjaśniam pierwsza koncepcja obwodnicy powstała                        
w zarządzie miejskim, ale zawsze protestowałem i protestuję wtedy kiedy 
powstają błędy w realizacji zadań”. 
 
Radny A.Zając – „proszę powiedzieć czy na podstawie złożonego wniosku były 
wydawane decyzje.  Mnie tylko chodzi o jedno, aby decyzje były wydawane przez 
pracowników starostwa zgodnie z przepisami , a  nie były wydawanie przez pod 
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presją i powiem, że nigdy   nie występowałem o to , aby pracownik starostwa czy 
Pan  nie wydawali pozwoleń na budowę marketów”.  
 
Ad 24 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, zamknął obrady XIV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                   
 
  ..... ...................................                            ............................................ 
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz / 
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